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Geacht College, 
 
De Universiteitsraad heeft in zijn vergaderingen van 24 januari en 7 februari 2022 de 
uitkomsten van de Nationale Studentenenquête 2021 besproken. Hij was verheugd om bij de 
uitkomsten de bestuurlijke hantering te ontvangen waar hij vorige keer om had gevraagd. 
Naar aanleiding hiervan besprak hij met het College het gebruik en nut van de NSE.  
 
De Raad is zich bewust van de wettelijke verplichting om deel te nemen aan deze landelijke 
enquête en kan zich voorstellen dat die een mooi overzicht oplevert, ook voor aankomende 
studenten die universiteiten willen vergelijken. Hij is van mening dat de antwoorden op de 
open vragen van belang zijn om de uitkomsten goed te kunnen interpreteren, maar begrijpt 
dat een universiteitsbrede analyse vanwege het enorme aantal open antwoorden niet 
haalbaar is. De Raad vindt het van belang dat faculteitsbestuurders en beleidsmedewerkers 
standaard toegang krijgen tot deze antwoorden, en dat anderen toegang kunnen aanvragen. 
 
Wel vroeg de Raad zich af of er niet te veel belang wordt toegekend aan de uitkomsten, zoals 
bijvoorbeeld aan het resultaat dat de aansluiting van opleidingen op de arbeidsmarkt beter 
zou kunnen. Het stelt hem gerust dat het College oog heeft voor de gebreken van de NSE en 
niet alleen op de uitkomsten daarvan vaart, maar die als een aanvulling ziet op andere 
instrumenten in de kwaliteiszorgcyclus. De Raad gaat graag in op de uitnodiging van het 
College om eens verder te spreken over de mate waarin en wijze waarop 
arbeidsmarktvoorbereiding een taak van de universiteit is.   
 
Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
 
C.J. de Roon  
Voorzitter 
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